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W dniu dzisiejszym tj. 25 lutego kontynuowane były negocjacje płacowe w PGE GiEK S.A. Oddział Elektrowni
Bełchatów.  

Pierwsze spotkanie miało miejsce jeszcze w grudniu, kiedy to Związki Zawodowe określiły po raz pierwszy swoje
oczekiwania - przyrost wynagrodzeń na poziomie nie gorszym niż w roku 2010.  

Minęły dwa miesiące  i praktycznie negocjacje drepczą w miejscu. Dyrekcja odsuwa faktyczne negocjacje oczekując na
ewentualne wyniki rozmów na forum SRKW (Społecznej Rady Konsultacyjnej Wytwarzania).   

W związku z tym, iż stosowne porozumienie dotyczące wzrostu wynagrodzeń w 2011r w elektrowni powinno być
spisane do końca lutego, a jak pokazują dzisiejsze negocjacje, szanse aby tak się stało, są raczej niewielkie Zarząd
ZZPRC na najbliższym posiedzeniu – 04 marca będzie rozważał wejście w spór zbiorowy z Pracodawcą na tle
płacowym.

Inflacja rośnie, firma jest w bardzo dobrej sytuacji finansowej, nie ma więc powodów aby pracownicy mieli zaciskać
pasa zwłaszcza , że większość z nich nie jest w stanie pracować na kilku etatach czy zasiadać na kilku intratnych
posadach jak czyni to spora część zarządzających w PGE.   

Na koniec filipika - jak mawia wiceprezes PGE Pan Marek Szostek o niektórych naszych artykułach. Pytanie: za co ci
dzisiejsi chłopcy-stachanowcy (dwuetatowi zarządzający) biorą tyle pieniędzy? Jeśli mają siły pracować na dwóch
posadach plus w radach nadzorczych  to znaczy, że na żadnej nie są w pełni wydajni. A jeśli pracują z pełnym
zaangażowaniem tzn. że praca nie jest za ciężka skoro można ją wykonywać na dwu posadach równocześnie... 
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